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ZÁPIS 

z valné hromady /VH/ Plzeňského kraje, která se uskutečnila dne 2. 11. 2023 v Plzni. 

 

Místo konání:  Plzeň – Hotel Central, Náměstí Republiky 358/33 

Termín:  čtvrtek, 2. 11. 2023 od 17 hod 

Program: 

1. Prezentace a zahájení  

2. Schválení programu VH 

3. Volba předsedajícího, mandátové komise, návrhové komise 

4. Volba volební komise  

5. Zpráva o činnosti KAS a VV KAS za období 2022 

6. Zpráva hospodáře KAS za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

7. Zpráva mandátové komise 

8. Zpráva revizora KAS  

9. Zpráva komise rozhodčích 

10. Volba delegátů na zasedání VH ČAS 

11. Diskuse  

12. Návrh usnesení VH  

13. Závěr  

14. Občerstvení   
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Ad 1) Prezentace a zahájení  

Zahájení VH provedl předseda PKAS, pan Petr Konop, zároveň přivítal delegáty a hosty VH (paní Mgr. 

Iveta Rudová, pan Dr. Libor Varhaník). Následně zajistil volbu předsedajícího zasedání VH (dále jen 

„předsedající“). Jako předsedající byl zvolen Ing. Roman Sladký. Následně byl schválen program VH 

všemi přítomnými delegáty bez připomínek. 

Ad 2) Volba mandátové komise, návrhové komise, volební komise  

Předsedající VH, pan Sladký, seznámil delegáty s navrženými členy komisí: 

- mandátová komise: Denisa Benešová, Ivan Hubáček, Miroslav Neuvirt 

- návrhová komise: Adriana Ujkanovičová, Jan Ledvina, Josef Pšajdl 

- volební komise: Zdeněk Šilhánek, Zdeněk Forster, Iva Rochová 

 

Navržení členové všech komisí byli následně jednomyslně zvoleni. 

Ad 3) Kontrola zápisu z minulé VH 2022 

Body ke kontrole z VH PKAS 2022: 

Bod 1. Financování školních soutěží 

Pan Konop sdělil finanční zajištění pro letošní ročník školních atletických soutěží. Ve spolupráci 

MŠMT, Atletická akademie Ostrava a ČAS byl letošní rok školních soutěží zajištěn dostatečně.  

Bod 2. Vypracování formátu soutěže štafetového mistroství a mistrovských závodů na 5 000 m 

a 10 000 m. 

Pan Pšajdl konstatoval, že nalezení vhodného pořadatele na krajská mistrovství na dlouhé běhy 

je velmi náročná. Do další sezony se významně omezí možnost využití pořadatele AK Škoda Plzeň 

z důvodu rekonstrukce stadionu. Navíc se obává, že účast na těchto mistrovstvích by byla 

minimální.  

Bod 3. Shromažďování podnětů od AO/AK k úsporám nákladů a dalším zdrojům financování 

 PKAS během roku průběžně reagoval na podněty AO/AK, následně komunikováno s ČAS.  

Ad 4) Zpráva o činnosti KAS a VV KAS 

Dalším bodem jednání byla zpráva předsedy PKAS pana Petra Konopa – viz příloha č. 1. 

Ad 5) Zpráva hospodáře KAS 

Hospodář PKAS pan Ing. Jiří Bastl seznámil delegáty se zprávou o hospodaření za rok 2022 a s plánem 

rozpočtu na rok 2023. Zároveň vysvětlil jednotlivé body zprávy (celkové příjmy a náklady, dotace od 

jednotlivých subjektů). Po proběhlé diskuzi předsedající navrhl valné hromadě, aby předložený návrh 
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rozpočtu schválila. Valná hromada se poté aklamací usnesla, že předložený návrh rozpočtu schvaluje 

jednomyslně všemi hlasy delegátů – viz příloha č. 2. 

Ad 6) Zpráva mandátové komise 

Zprávu za mandátovou komisi přednesl pan Miroslav Neuvirt. 

Na VH bylo pozváno 29 delegátů, zúčastněných je 23 delegátů. Pro usnášeníschopnost VH je 

zapotřebí nadpoloviční většiny delegátů (15). VH tedy prohlašuji za usnášeníschopnou.  

Valné hromady se zúčastnilo:           

                                                                       členové výboru PKAS                  9 

     delegátů                                             23  

     zastoupení oddílů    17  

     omluvené oddíly    5 

     hosté      4 

     celkový počet účastníků   30 

     hlasovalo                                23 

Ad 7) Zpráva revizora KAS 

Revizor pan Ing. Jan Ledvina předložil valné hromadě svoji zprávu. Zpráva v celém znění – viz příloha 

č. 3. 

Ad 8) Zpráva komise rozhodčích  

Další bod jednání byl věnován zprávě předsedkyně komise rozhodčích paní Mgr. E. Linhartové. Paní 

Linhartová zhodnotila stav rozhodčích v PKAS. Upozornila na vysoký počet nově proškolených 

rozhodčích 3. třídy.  

Ad 9) Volba delegátů na VH ČAS 

Delegáti odsouhlasili všech osm kandidátů na VH ČAS, která se koná 9. 12. v Nymburce. Delegáti na 

VH PKAS byli zvoleni:  

1. Bastl Jiří – navrhovatel PKAS 

2. Černý Michal – navrhovatel AK Škoda Plzeň 

3. Görner Tomáš – navrhovatel Atletika Klatovy  

4. Konop Petr – navrhovatel PKAS 

5. Neuvirt Miroslav – navrhovatel AK Škoda Plzeň  

6. Sekerák David – navrhovatel Mílaři Domažlice 

7. Sladký Roman – navrhovatel PKAS 

8. Šilhánek Zdeněk – Aktiv Sport Horšovský Týn  
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Ad 10) Diskuze 

Pan Pšajdl (STK PKAS) - upřesňuje spolupráci s Karlovarským KAS v soutěžích PKAS. Upozornil, že 

bude dodržen stejný model soutěžích družstev a mistrovství jednotlivců, jako v letošním roce. Bude 

přidáno jedno kolo družstev dorostu a juniorů. 

Pan Kovalský sděluje informace o plánované stavbě tribuny na městském atletickém stadionu v Plzni.  

Pan Varhaník upřesňuje informace kolem nutnosti certifikace stadionů pro uznání výkonů atletů pro 

ranking WA.  

Pan Varhaník (předseda ČAS) – poděkoval oddílům, delegátům za práci, kterou přináší pro atletiku. 

Pan Varhaník objasnil situaci kolem financování atletiky v České republice, zapojení NSA.  

Pan Varhaník dále upřesnil nutnost úprav stanov ČAS. Pro úpravu stanov byla zvolena pracovní 

skupina, doplněná o členy s právním vzděláním.  

Pan Zdeněk Šilhánek vznesl dotaz na pana Varhaníka, ohledně vypsání dotace Můj klub v roce 2024.  

Pan Varhaník sdělil svůj názor na vypsání této dotace, domnívá se, že dotace bude vypsána do konce 

tohoto roku. 

Pan Bohumil Němec (Atletika Klatovy) – vznesl připomínky k formátu časopisu Atletika. Pan Varhaník 

společně s paní Rudovou vysvětlili vývoj časopisu Atletika. Možnosti doplnění obsahu.  

Pan Vlastimil Šroubek (SC MARATHON PLZEŇ, z.s.) vznesl dotaz na pana Varhaníka ohledně možnosti 

navýšení finanční podpory od sponzora ČAS, České spořitelny. Pan Varhaník vysvětlil, že sdělení 

přesné částky, kterou Česká spořitelna podporuje ČAS není možná. Upřesnil pouze, že pro letošní rok 

se částka snížila.  

Ad 11) Návrh usnesení VH 

Návrh usnesení z VH Plzeňského kraje, konané dne 2. 11. 2023 v Plzni (viz příloha č. 5.) přednesl pan 

Ing. J. Ledvina. 

Usnesení bylo schváleno 23 hlasy, nikdo nebyl proti. 

Ad 12) Závěr 

Závěr a ukončení VH provedl pan Ing. Roman Sladký. 

Pan Sladký poděkoval všem přítomným delegátům za jejich účast a jejich věcné jednání v průběhu 

celé valné hromady. Valnou hromadu tímto prohlásil za ukončenou. 

V Plzni dne 2. listopadu 2023 

Zapsal: Mgr. Miroslav Neuvirt                                                                      Ověřovatel: Petr Konop 
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